
Vystudovala jsem Střední odbornou školu pedagogickou v Nové Pace. Během studia 

na střední pedagogické škole jsem absolvovala praxe v mateřské škole a také v 

základní škole, kde jsem působila jako vychovatelka školní družiny. Nicméně, i po této 

velmi přínosné zkušenosti, mě to stále více táhlo k nejmenším dětem, proto jsem poté 

pokračovala tříletým studiem v oboru Učitelství pro mateřské školy na Univerzitě v 

Hradci Králové. Během tohoto studia jsem měla možnost, v rámci praxí, zavítat i do 

speciálních mateřských škol, které mě také velice zaujaly, a v tu dobu mi právě 

proběhla myšlenka, že bych se chtěla dozvědět o speciální pedagogice něco více. 

Proto jsem se rozhodla nadále pokračovat ve studiu, a to v oboru Pedagogika 

předškolního věku se zaměřením na děti se speciálními vzdělávacími potřebami. 

Co se týká zájmů, tak mám velice ráda cyklistiku, plavání, turistiku a ze zimních sportů 

nejvíce lyžování a běh na lyžích. Miluji také hudbu, a když jsem byla oslovena Základní 

uměleckou školou Melodie v Hořicích, kde jsem měla na 4 měsíce působit jako 

učitelka hry na zobcovou flétnu, neváhala jsem. Nyní jsem členkou flétnového 

souboru Pifferaios a Toni dei Signori z Lázní Bělohrad. 

Práce s dětmi mě velice naplňuje, a především považuji za důležité, aby se děti v 

prostředí mateřské školy cítily spokojeně, bezpečně a aby se hlavně rozvíjely tím 

správným směrem. 

  

 


